

**SAVE THE DATES:
October 6 & 7, 2012**

Healing Mass and Blessing with Saint Brother Andre's Relic, Anointing with St. Joseph Oil

Saturday, Oct. 6 (French)

Celebrant: Father Jean Gustave Miracle

Sunday, Oct. 7 (English)

Celebrant: Father Hugh W. Cleary, CSC

1-4 p.m. each day

Father Peyton Center
St. Joseph Chapel
500 Washington St.
Easton, MA 02356

Saint Brother Andre was known as the Wonder Worker for healing thousands of the faithful. Canonized as a saint in 2010, he was known for countless miracles at St. Joseph's Oratory in Montreal. More than 1 million people paid their respects upon his death in 1937 and 2 million visit his shrine every year.

Saint Brother Andre's relics will be available for blessings and veneration at a Healing Mass and Blessing at the Father Peyton Center in October. The relic is made up of particles of Saint Brother Andre's heart and presented in a glass vial. This special program includes:

- Procession
- Rosary Prayer
- Anointing with Holy Oil from St. Joseph Oratory
- Blessing with Saint Brother André Relic
- Eucharist



The Healing Mass and Blessing will be conducted in French on Oct. 6 and English on Oct. 7. Plan now to attend this important event. For more information, call Holy Cross Family Ministries at 508-238-4095, ext. 2027.



For 70 Years

Founded by "The Rosary Priest", Father Patrick Peyton CSC, in 1942
518 Washington St. • North Easton, MA 02356-1200
800-299-PRAY (7729) • www.FamilyRosary.org

**SAUVEGARDER LES DATES:
Les 6 et 7 octobre 2012**

**Messe de guérison et bénédiction avec
la relique du saint frère André
Onction à l'huile de Saint-Joseph**

Le samedi 6 octobre (en français)

Célébrant: Le Pere Jean Gustave Miracle

Le dimanche 7 octobre (en anglais)

Célébrant: Father Hugh W. Cleary, CSC

De 13 h à 16 h les deux jours

Father Peyton Center
St. Joseph Chapel
500 Washington St.
Easton, MA 02356

Le saint frère André était réputé comme le faiseur de miracles ayant guéri des milliers de croyants. Canonisé en 2010, il était connu pour ses innombrables miracles à l'Oratoire Saint-Joseph de Montréal. Plus d'un million de personnes ont rendu hommage au saint en passant par son corps en vigile, à son décès en 1937, et depuis, plus que 2 millions de personnes visitent son sanctuaire chaque année.

Les reliques du saint frère André seront présentées lors d'une messe de guérison et d'une bénédiction au Father Peyton Center en octobre prochain. La relique contient des particules du coeur du saint frère André et sera présentée dans une fiole de verre. Programme spécial :

- Procession
- Prière du Rosaire
- Onction à l'huile sainte de l'Oratoire Saint-Joseph
- Bénédiction avec la relique du saint frère André
- Eucharistie



La messe de guérison et la bénédiction se feront en français le 6 octobre et en anglais le 7 octobre. Réservez maintenant pour participer à cet événement important. Pour obtenir de plus amples renseignements, veuillez téléphoner à Holy Cross Family Ministries au 508 238-4095, poste 2027.



For 70 Years

Founded by "The Rosary Priest", Father Patrick Peyton CSC, in 1942
518 Washington St. • North Easton, MA 02356-1200
800-299-PRAY (7729) • www.FamilyRosary.org